
  

 

 

Ishøj Skole   Den 6.2.2024 

    lh/sus 

 

 

     

 

Der afholdes Skolebestyrelsesmøde tirsdag 13.2.2024 kl. 17.30 i personalerummet. 

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mikolajek 

 

Camilla Ankerkilde 

 

Maria Schou, Peter Bjerge & 

Victor Jul Krolack   

Dagsorden: 

 

 

 

1269 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den  

9/1-2024 

a. Referat er vedlagt som bilag 

 

1270 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

Lars Halmø orienterede om: 

• Ny lærer ansat pr. 1/2-

24 ved navn Sylvia 

Karlsson. 

• Terminsprøver 

• Vi får en 0. klasse i 

skoleåret 24/25 på 24 

elever + 1 elev, der går 

på Ishøjgård, men skal 

udsluses til Ishøj 

Skole. 

• MUS-samtaler er på-

begyndt. 

• Feature i uge 12. 

• Fastelavn og højtlæs-

ningskonkurrence på 

fredag. 

 

 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1271 

Regnskabsafslutning for 2023 (orientering og drøftelse) 

15. min. 

a. Orientering fra ledelsen 

b. Overordnede økonomiske oversigter for regnskab 2023 

er vedlagt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1272 

Strategi for det sunde liv for børn og unge i Ishøj (drøf-

telse og beslutning) 20 min.  

a. Forvaltning m.fl. har udarbejdet et udkast til ”Strategi 

for det sunde liv for børn og unge i Ishøj”. Udkastet har 

været til førstebehandling i Børne- og 

Katja Carstensen orienterede 

om: 

• Brug af skærme i 

SFOen drøftes på næ-

ste personalemøde. 

• Der er tilmeldt 20-25 

børn i vinterferien. 

• Nytårsfesten var en 

succes. 

• Ansøgning ude anden 

gang på en pæda-

gog/koordinator, dead-

line er d. 27/2-24. 

• Overgangssamarbejde 

i gang mellem Elver-

høj og Ishøj Skole i 

forhold til aprilbørn. 

Der er indkaldt til for-

ældremøde d. 20/3-24 

for forældre til april-

børn. 

 

 

a. 

Lars Halmø orienterede om 

regnskabsafslutningen og 

gennemgik bilagene. Vi går 

ud med et overskud på ca. 

80.000 kr. som vi har bedt 

om at få overført til 2024.  

 

I øjeblikket kigger vi på bud-

get 24. Han fortalte også, at 

vi afventer ressourceudmel-

dingen for skoleåret 24/25. 

 

b. 

Det blev bemærket, at der 

ikke er brugt ret mange 

penge til bøger/klassesæt. 

 

 

Strategien blev drøftet, og 

der kom input til et hørings-

svar. Det blev aftalt at Lars 

ud fra skolebestyrelsens in-

put udarbejder et forslag til 

høringssvar. Forslaget 



  

Undervisningsudvalget. Det er nu sendt i høring til bl.a. 

skolebestyrelser 

b. Udarbejdelse af høringssvar 

c. Høringsmateriale er vedlagt som bilag 

 

 

 

1273 

Skoleudviklingssamtale (orientering) 10 min.  

a. Som vi drøftede på SB-mødet den 9/1 har der den 11/1 

været en skoleudviklingssamtale 

b. Ledelsen og Daniel kommer med en kort tilbagemel-

ding på denne samtale 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

udsendes pr. mail til skolebe-

styrelsen til endelig godken-

delse inden det afsendes til 

rette vedkommende i Ishøj 

kommune  

 

 

 

Skoleudviklingssamtalen for-

løb godt. Ledelsen, Anne-

Marie Wibrand (læsevejle-

der) og Daniel Petrera (AKT-

lærer) deltog. 

Lars Halmø udsender referat 

fra mødet, når det er færdigt 

til skolebestyrelsen, og det 

lægges også på skolens hjem-

meside. 

Følgende emner blev drøftet 

på mødet: 

• Opfølgning på kvali-

tetsrapporten fra 2023. 

• Afgangsprøverne hvor 

vi ligger flot. 

• De nationale over-

gangstest, hvor vi også 

ligger fint, men dog 

har et ekstra fokus på 

indskolingens læsning 

• Co-Teaching. 

• Den gode undervis-

ning. 

• Elevernes medbestem-

melse. 

• Præstationskulturen. 

• Næsten alle vores ele-

ver er efter 15 måne-

der i gang i ungdoms-

uddannelserne. 

• Trivselsmålingerne, 

hvor vi har et ekstra 

fokus på indskolingen. 

• Stærke fællesskaber 

• Marie Wibrand (læse-

vejleder) deltog for at 

beskrive vores læse-

indsats i indskolingen. 



  

 

 

 

 

 

 

 

1274 

Udvidelse af Ishøj Skole (orientering) 10 min.  

a. Hvor er vi i processen  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1275 

Skolebestyrelsens sommerfest den 21/6-24 (oriente-

ring/drøftelse) 5 min.  

a. Nedsættelse af festudvalg 
 

 

 

 

 

 

 

 

1276 

Frihed og fordybelse - Regeringens udspil til kvalitetspro-

gram for folkeskolen (orientering/drøftelse) 30 min. 

a. Lars giver et oplæg, hvor de væsentligste elementer i 

regeringens udspil fremhæves 
 

 

 

 

 

 

• Daniel Petrera (AKT-

lærer) deltog for at for-

tælle om skolens 

AKT-arbejde. 

 

 

 

 

Lars Halmø fortalte, at man: 

• Pt. har fældet to træer.  

• Der etableres en byg-

geplads i uge 10-12, 

hvor der bl.a. afspær-

res. 

• Der udgraves til fun-

damentet i uge 12. 

• Legepladsen fjernes. 

Det, der kan genbru-

ges, opsættes senere 

på et nyt legeområde 

• El-ladere er etableret 

foran skolen. De er 

dog endnu ikke brug-

bare 

 

 

Følgende er i festudvalget: 

• Camilla Ankerkilde 

• Camilla Arnt Arler 

• Maria Schou spørges, 

om hun vil hjælpe. 

• Susanne Sølberg 

• Martin Olsen 

• Elevrådet spørges, om 

de vil hjælpe. 

 

 

Lars Halmø gennemgik et 

Power Point, hvor de forskel-

lige fem hovedpunkter blev 

gennemgået. 

Nu skal udspillet forhandles 

på plads mellem partierne i 

folketinget og vedtages. 

 

 

 



  

1277 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.  

a. Elevrådet 

b. Skolebestyrelsen 

c. Medarbejderne 

d. Byrådet/Børne- og Undervisningsudvalget 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

a. 

Villads Bohlbro fortalte, at 

elevrådet havde drøftet føl-

gende: 

• Der er generalforsam-

ling hos Danske skole-

elever. Der er ingen 

deltagelse fra Ishøj 

Skoles elevråd. 

• IFE arbejder med triv-

sel 

• UMRene skal mødes 

med Anja Mikolajek 

om synliggørelse. 

• Spørgeundersøgelse 

fra Danske Skoleele-

ver er udsendt i 5. -9. 

klasse. 

• Skolebussen 

• Elevrådet hjælper til 

ved skoleballet. 

b. 

Camilla Ankerkilde nævnte 

følgende: 

• Principperne fra sidste 

møde er tilrettet og 

lagt på hjemmesiden. 

• Der er Skoleforum den 

4/4-24, hvor Jonas 

Kjeldgaard og Maria 

Schou deltager. Maria 

deltager i stedet for 

Camilla Ankerkilde, 

da hun ikke kan 

• Maria Schou har skre-

vet til kørselsafdelin-

gen, som ikke har 

kompetencer til at af-

gøre tingene, derfor er 

brevet sendt videre i 

systemet. Lars Halmø 

kunne oplyse at brevet 

er videresendt til Bi-

anka Saarnak. 

c. 

Nikolai Rasmussen fortalte: 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1278 

Eventuelt 5 min 

 

 

 

1279 

Evaluering af skolebestyrelsesmødet 5 min. 

 

1280 

Lukket møde 

Se særskilt dagsorden 

 

• Der har været afholdt 

møde i indskolingen 

om lokalefællesskab. 

• Der er aftalt en større 

fleksibilitet, når man 

har ressourcetimer i 

indskolingen. 

• Tredje klasse rykker 

over i SFO2 til april. 

Man er i gang med en 

indkøringsfase. 

• Man er i gang med at 

planlægge opstart af 

aprilbørn. 

d. 

Ole Wedel-Brandt fortalte: 

• Udvidelsen skal efter 

planerne stå færdig i 3. 

kvartal, men det er for-

sinket, så det bliver 

nok først klar i 4. kvar-

tal. 

• Ishøj kommune har 

kun 9 kommende 0.-

klasser i skoleåret 

24/25, de oversky-

dende penge skal bru-

ges til arbejdet med 

parallelsamfundet. 

Kommunen håber på 

at få en dispensation i 

forhold til dagtilbud-

dene. 

 

 

Villads Bohlbro nævnte, at 

eleverne synes, temperaturen 

er lav på skolen. 

 

 

Fint og godt styret møde. 

 

 

Se referat fra lukket møde på 

kontoret. 

 

 



  

 

 

 

 

 

  

Kommende skolebestyrelsesmøder – skoleåret 23/24 

12/3, 9/4, 14/5, 11/6 


